
Република Србија 
Град Крагујевац 
Скупштина града 
Број: I-01-060-410/2020 
Дана: 01.10.2020. године 
 
 

5. седница Локалног антикорупцијског форума града Крагујевца 
 
Време одржавања: 02.10.2020. године у 10 часова 
Место одржавања: сала 105 Скупштине града Крагујевца 
 

 
ДНЕВНИ РЕД 

 
 

1. Усвајање записника са четврте седнице Локалног антикорупцијског 
форума града Крагујевца 
 
2. Активности ЛАФ-а у време пандемије вируса COVID 19 
 
3. Предлози за даље активности ЛАФ-а 
 
4. Усвајање плана активности ЛАФ-а до краја текуће године 
 
 

Председник ЛАФ-а града Крагујевца 
 

Зорица Сорак 
 
 



Записник са 5. седнице Локалног антикорупцијског форума  града 
Крагујевца одржане 02.10.2020. године 
 
Место одржавања: Скупштина града Крагујевца, сала 105 у 10 часова 
 
Присутни чланови: 
- Зорица Сорак  
- Проф. др Зоран Јовановић 
- Бојана Миликић 
- Aсистент мастер правник Драгана Спасић 
- Никола Ивковић 
 
Присутан и Иван Лазић, координатор за спровођење активности из 
ЛАП-а 
 

 
ДНЕВНИ РЕД СЕДНИЦЕ 

 
 

1. Усвајање записника са четврте седнице Локалног антикорупцијског 
форума града Крагујевца 
 
2. Активности ЛАФ-а у време пандемије вируса COVID 19 
 
3. Предлози за даље активности ЛАФ-а 
 
4. Усвајање плана активности ЛАФ-а до краја текуће године 
 
На почетку седнице констатован је број присутних чланова и утврђено 
је да постоји кворум за рад и одлучивање.  
 

 
I 
 

Једногласно је усвојен записник са четврте седнице Локалног 
антикорупцијског форума града Крагујевца. 

 
 
 
 



II 
 

Зорица Сорак, председница ЛАФ-а, је подсетила да су чланови ЛАФ-а, 
у протеклом периоду, пратили три вебинара које је организовала 
„Транспарентност Србија“ из области јавних набавки, сукоба интереса 
и заштите узбуњивача. Такође, обавестила је члнове Форума да 
пројекат са којим смо конкурисали код Фонда за отворено друштво 
није прошао.  
Проф. др Зоран Јовановић, члан ЛАФ-а, је говорио о могућности 
организовања трибине на Правном факултету. Предложио је да би та 
трибина могла да се организује у конференцијској сали Правног 
факултета која може да прими до 30 особа. 
Зорица Сорак је истакла добру праксу у раду ЛАФ-а града Лесковца 
због сарадње са грађанима који су указали на поједине коруптивне 
радње у њиховом граду.  

III 
 

По овој тачки дневног реда јавила се Зорица Сорак, председница ЛАФ-
а, која је предложила усвајање новог Правилника о раду ЛАФ-а, 
Етичког кодекса и Правилника о поступању са представкама по 
моделима које нам је послала организација „Транспарентност Србија“. 
То би биле активности у наредном периоду, као и праћење мера о 
реализацији активности из ЛАП-а.    

 
IV 

По овој тачки дневног реда јавила се Зорица Сорак која је предложила 
да се на наредној седници усвоји План рада и активности ЛАФ-а до 
краја текуће године и да се припреми нови План рада за 2021. годину за  
и да се уради Годишњи извештај о раду ЛАФ-а за 2020. годину који 
мора да усвоји Скупштина града Крагујевца до 31.12.2021. године. 
 
Састанак се завршио у 11:00 часова. 
 
Записник водио, 
 

 
Иван Лазић 

 
Координатор за праћење ЛАП-а 

 



  
 
 


